
 

Aan: college van burgemeester en wethouders van de 

gemeente Goirle 
 

Betreft: schriftelijke vragen op basis van het Reglement van 
Orde (art. 40) betreffende tijdelijke winterterrassen horeca. 
 

Datum: 17-12-2020 

 

 

 

Geacht college, 

De VVD-fractie verzoekt u schriftelijk antwoord te geven op vragen m.b.t. het 

volgende: 

 

Aanleiding 

Op 4 september jl heeft de VVD het college gevraagd de mogelijkheid te 

onderzoeken de horeca in Goirle tijdelijke winterterrassen toe te staan. Het 

college heeft daarop geantwoord: 

Ja, het college is bereid dit te onderzoeken. Hierbij moeten we rekening houden met de 

volgende punten. 
 

1. De winterterrassen moeten voldoen aan de geldende wet- en regelgeving (Wabo, Bbgbop 
(brandveiligheid), Welstand en APV). Mogelijk vraagt dit om maatwerk. Dit weten pas als er 
een aanvraag ligt. Uiteraard gelden ook de voorwaarden uit de huidige Noodverordening of 

Noodwet (als deze straks van kracht is). 
 

2. Er moet behoefte zijn. Er is navraag gedaan bij de Horeca Afdeling Riel Goirle (HARG). Bij 
de HARG zijn op dit moment geen signalen bekend dat er behoefte is aan winterterrassen.   

 

Eetcafé Mozes heeft onlangs een verzoek ingediend voor een winterterras en 

heeft te horen gekregen dat dit mag mits voldaan wordt aan terrassenbeleid 

2016 waarin bepaald wordt dat de maximale hoogte van de afscheiding 1,5m 

bedraagt, wat inhoudt dat het geen dicht terras kan worden. U begrijpt dat het 

concept winterterras anders impliceert. Wij begrijpen ook dat op dit moment de 

horeca nog geen gebruik kan maken van zo’n winterterras maar wellicht wel 

vanaf midden of eind januari. 

Vraag: 

1. Is het college bereid met de lokale horeca ondernemers mee te denken, de 

regels enigszins te versoepelen en toestemming te geven voor tijdelijke 

gesloten winterterrassen met verwarming en overkapping voor de komende 

winter en voorjaar periodes? 

 

 

In afwachting van uw reactie, 

Ad van Beurden 

Namens fractie VVD Goirle 


